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kuryr 23. srpna 2024

Nikola Bornová: Kde jsou sakra ty „ruSSácký agenti“,
kterýma nás pořád straší?

infokuryr.cz/n/2024/08/23/nikola-bornova-kde-jsou-sakra-ty-russacky-agenti-kteryma-nas-porad-strasi

Mám takovou malou, nevinnou otázečku pro všechny ty hlídače
našeho správého myšlení, kteří se dnes nad naší republikou hemží
jak mouchy nad psím lejnem.

Otázka zní: „Kde jsou všichni ti krvalační ruSSácký švábi a
dezinformátoři placení z Kremlu, kterými nás pořád strašíte?“ Myslím
kde jsou doopravdy. Tedy kde jsou nějací konkrétní lidé z masa a
kostí, u kterých je prokázáno, že je ovládá přímo Putin (kterého
zřejmě považujete za všudypřítomného poloboha). Nemluvím tu o
lidech, kteří myslí vlastní hlavou a říkají věci, které se vaší mafii
nelíbí, ale o skutečně prokázaných agentech cizí mocnosti.

Kde jsou?

Ukažte!

Džamila trpí klasickým syndromem Putinofilie – na Putina myslí ráno,
v poledne i večer.

https://www.infokuryr.cz/n/2024/08/23/nikola-bornova-kde-jsou-sakra-ty-russacky-agenti-kteryma-nas-porad-strasi/
https://bornova.pub/wp-content/uploads/2024/08/silena-dzamila.jpg
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Moderní korporátně-fašistická propaganda je miliardovým
byznysem

V celém Kolektivním Západě (KoZa) právě probíhá neskutečná
žranice. Stoly se tu na doslova prohýbají pod spoustou pochoutek,
které v potu tváře připravili skutečně pracující lidé. Výtvory jejich
kuchařského umění a píle si ale do svých bezedných teřichů cpe jen
hrstka parazitů, kteří své zadky šikovně umístili na elitní místa na
židlích kolem stolu. Tato nenasytná prasata jsou u stolu hlídaná
tlupami štěkajících idiotů, kteří poslušně čekají na hozenou kostičku
a ke žranici nepustí nikoho normálního. Ze společného stolu
dostávají občas nažrat jen ti, kdo jsou poslušní a štěkají podle toho,
jaké příkazy na ně kvičí cizopasná prasata v drahých oblecích.

Při odměňování za poslušnost nejde o malé částky – ideologická
podpora současného korporátně-fašistického režimu je doslova
miliardovým byznysem. Použité talířky po prasečí hostině ale smí
vylizovat jen ti nejvíc zotročení psi.

Současný systém je opět nastaven tak, že z pracujících lidí vysává
většinu vytvořených hodnot (u nás je reálné zdanění přes 70%
výdělku). Tyto hodnoty pak používá pro své vlastní posilování. Lidé
si tedy platí vlastní cizopasníky – většinou nevědomky nebo proti své
vůli.

Dnes už z nás vycucávajídokonce i ty peníze, které
ještě ani nejsou vytvořené! Dělá se to skrz půjčky iluzorních peněz
u nadnárodních bank, tedy od hlavy parazitické hydry, která ty
půjčované peníze doslova vyčaruje ze vzduchu. Část těchto
vykouzlených a pak půjčených peněz se pak skrz nesmyslné nákupy
a operace sype přímo parazitům. Skutečnou hodnotu paktěmto
fantomovým penězům dodá až naše práce a
náš zastavený majetek. Dokonalý byznys!

Parazité bohužel nemají žádné dno, takže nikdy nemohou mít dost
(pocit sytosti u nich prostě neexistuje). Vysávání tedy vždycky trvá
tak dlouho, dokud se hostitelská společnost nevzbouří…nebo dokud
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není úplně zničena.

Bud Fox: Kdy to všechno skončí, co? Za kolika jachtami můžeš
jezdit na vodních lyžích? Kolik je dost?

 Gordon Gekko: Nejde o to, jestli to stačí, kámo. Je to hra s nulovým
součtem. Někdo vyhraje, někdo prohraje. Peníze samy o sobě se
neztrácejí ani nevydělávají, jen se, ehm, přenášejí od jednoho k
druhému. Jako kouzlo.

Watch Video At: https://youtu.be/oDD1tW59Mjg

Připomínám, že to vysávání samozřejmě není dělané způsobem „ty
šíříš naší propagandu, takže tady ti posíláme na účet milion ojro…
Hajl Uršula!“. Takhle by to dělal jen idiot. Parazité jsou rafinovanější.
Uplácení funguje skrz „dohazování“, které jakoby nemá nic
společného s konkrétními upíry ani s prosazováním nějaké jedné
vybrané agendy. Ve skutečnosti si prostě všichni navzájem drbou
záda (nebo v případě našich ČUR „elit“ si navzájem foukají kokain
do konečníků).

Příklady:

Některým firmám jako kdyby se zázračně vyhýbaly kontroly,
zatímco u jiných jsou kontroly pečené vařené.

https://youtu.be/oDD1tW59Mjg
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Některé firmy zázračně vyhrávají soutěže o obří zakázky, které
jako kdyby byly šité na míru přesně pro ně.
Někteří lidé získávají dobře placené funkce a pozice zázračně
snadno, bez jakékoli souvislosti s úrovní své kvalifikace nebo
pracovitosti, zatímco jiní (třeba desetkrát schopnější) se na
danou pozici nemají sebemenší šanci dostat.
Některé firmy a neziskovky vždy dostanou bez problémů obří
dotace a příspěvky, jiné musí potupně sbírat plastová víčka a
pracovat od nevidím do nevidím, aby získaly aspoň pár tisícovek
(aby je pak za to neustále tyranizovaly různé kontroly a případně
za to byli špiněni od mrchožroutů z médií).
Někteří lidé jsou takřka úplně beztrestní a mohou bez problémů
vykřikovat do médií výzvy ke genocidám, k vytváření
koncentráků pro „neposlušné“, mohou fetovat a provádět
podezřelé zakázky a tak dále, zatímco jiní jsou pronásledováni
málem i za to, že si v nevhodnou chvíli uprdnou.
Moderní technologie řadu zákeřných taktik ještě usnadnily, a tak
třeba Youtuber šířící prorežimní nesmysly se vám vždy ukazuje
v doporučených videích, našeptávač ve vyhledávacím okénku
ho nabízí jako prvního, stejně jako se objevuje první ve
výsledcích hledání a ve zfalšovaných žebříčcích Trending.
Mezitím nepohodlní hladači pravdy mají takzvaný shadowban
nebo jsou rovnou a bez pořádného vysvětlení úplně odstraněni
pro „porušení pravidel komunity“ (myšleno „porušení pravidel
parazitické komunity“).

(omlouvám se, že neuvádím konkrétní firmy, lidi ani neziskovky –
upozorňovat na korupci dnes vede spíše k trestání toho, kdo na
zločin upozorňuje a nikoli toho, kdo jej páchá)

Tady je jádro pudla – právě v tomhle dohazování se točí doslova
bilióny eur a dolarů. Jen si najděte, kolik (našich) peněz se točí třeba
kolem dotací na takzvané zelené energie nebo kolem nákupů
nesmyslné vojenské techniky. Tady se něco usype tomuhle, tady
tamtomu a támhletomu se ucpou ústa paklíkem tisícidolarovek.
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Někteří lidé díky tomu zůstávají v pozicích, na které absolutně
nemají schopnosti, jezdí v bávu nebo v lambu, mají několik domů a
bytů koupených za podivně „našetřené“ peníze, hltají laskominy ze
stříbrných podnosů a mají najednou tolik peněz, že milion korun už
pro ně není žádná částka a sem tam „zapomenou“ přiznat, že si ho
odložili do nějaké té kampeličky. Mezitím ti co skutečně pracují honí
každou korunu nebo dolar. A ti, co se během svého robotování pro
parazity navíc ještě odváží říkat pravdu, mají jako bonus navíc
každou chvíli nějaké kontroly, předvolání na policii nebo jsou špiněni
v prorežimních médiích.

Watch Video At: https://youtu.be/VbDpiOeMgeI

Zdravý mozek chce budovat mosty spolupráce, zelený mozek
chce vykopat ještě hlubší příkopy

Nedávno se třeba v naší zemičce ČUR krásně předvedl další zelený
mozek dosazený na elitní pozici – vládní „koordinátor strategické
komunikace“ plukovník Otakar Foltýn. Řekl věci, za které by nějaký
Tušl nebo Čermák dostali pět let natvrdo za podněcování k nenávisti.
Foltýn si za to ale naopak vysloužil potlesk a pravděpodobně bude
dál „strategicky komunikovat“ stylem Heydrichova pohrobka.

https://youtu.be/VbDpiOeMgeI
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„…jsem obviňován z toho, že hloubím příkopy. A já to budu dělat
dál, protože mezi tou malou skupinou lidí, kteří když se říkalo, že
jsou padlí na bojišti informační války, jeden kolega to upgradoval –
oni jsou zombíci na poli informační války. Oni koušou svoje okolí a
nakazí je naštvaností, frustrací, strachem a antisystémovostí. Je
kolem nich potřeba vykopat příkop tak hluboký, aby do toho
nespadli ti, kteří jsou na druhé straně.“

…

„Proč někdo vůbec může obdivovat, omlouvat a nebo dokonce
blahořečit tak neuvěřitelně zrůdný režim, jako je třeba současný
Putinův režim. Velmi často to jsou lidé, kteří jsou nešťastní, zapšklí,
zahořklí, smutní, opuštění a nebo mají jenom životní smůlu a nebo
jsou to prostě jenom svině.“

To je panečku strategický komunikátor! Veřejně volá po zavedení
nějaké nové formy gulagů (tedy věznic pro politické odpůrce),
protože neexistuje moc jiných způsobů, jak hlubokým příkopem
oddělit neposlušné lidi od poslušných. Ale média jeho úlet buď
zašumují, nebo ho za to ještě pochválí a naopak napadnou
„rusSSácké dezoláty“, kteří Foltýna logicky začnou za takový styl
„strategické komunikace“ kritizovat. I když se musím přiznat, že v
jedné věci s panem strategickým komunikátorem souhlasím –
někteří lidé jsou opravdu svině.

Pro srovnání přidávám jeden z citátů SS-Obergruppenführera
Reinharda Heydricha o neposlušných Češích, kolem kterých je
potřeba vykopat (pohřební) příkop:

„Nezbude než se je pokusit usídlit v Říši, v čistě německém
prostředí, poněmčit je a převychovat. A když to nepůjde, tak je
nakonec postavit ke zdi, poněvadž vystěhovat je nemohu – tam na
východě by vytvořili vedoucí vrstvu, která by se proti nám vzbouřila.“
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Každému je doufám dávno jasné, co podle pana Foltýna znamená
„blahořečit zrůdný režim“ – naráží tu na názory lidí, kteří chtějí co
nejdříve vyjednat mír, nechtějí podporovat neonacismus a chtěli by
ukončit nesmyslné vraždění na Donbase (a v Gaze) i naprosto
obludnou korupci české vlády. Tohle v jeho maličkém plazím
mozečku znamená, že „blahořečíte Putina“.

Mimochodem – figurky, jako je inkvizitor Foltýn, nemají za úkol
vytvářet perfektní propagandu pro masy. Úloha takových kašpárků je
jiná – systém je používá jako hromosvod pro čím dál tím víc
rozzlobenou populaci. Skutečný loutkář před sebe totiž vždy staví
několik řad pikolíků s dřevěným mozkem, kteří pro něj udělají
špinavou práci a pokud dojde k problémům, mohou být tihle blbánci
použiti jako živý štít. Skutečný parazit je stále schovaný vzadu,
hezky v teploučku a v bezpečí.

Už jsi dnes splnil svou povinnost a nahlásil ruSSáckého
imperiálního propagandistu?

Jak už jsme si řekli, v podpoře washingtonské a bruselské
propagandy se točí doslova biliony eur a dolarů (ve skutečnosti jde o
propagandu západní oligarchie – EU, USA, NATO, WHO, WEF atd.
jsou jen její nástroje). Odměňování poskoků probíhá skrz
dohazování miliardových zakázek, vědecké granty, dotace, lukrativní
místa v nesmyslných dozorčích radách, pozitivní expozici v médiích,
úpravy internetových algoritmů v jejich prospěch, beztrestnost,
snazší přístup k drogám nebo dětským sexuálním otrokům atd.

https://bornova.pub/wp-content/uploads/2024/08/Henry-David-Thoreau-citat-3.jpg
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Bohužel parazitická mafie už dnes ovládá příliš mnoho důležitých
míst a tak k postižení této korupce dochází jen výjimečně. I kvůli
tomu například utrácíme miliardy eur za falešné vakcíny od Pfizeru,
které už si do krevního oběhu nechtějí šlehnout ani ti nejtupější
diváci ČT24 a které se tedy masově nakoupí a pak masově vylijí do
záchoda. Prý musíme dodržovat tyhlecty (začerněné) smlouvy, které
skandálně podepsala prezidentka EU Uršula fon der Lejno. Tato
německá gynekoložka tedy vede zdraví i finance EUropanů do
orgánu své specializace a jako krvavou třešničku na dortu ještě
beztrestně spáchala korupční zločin století za stovky miliard Eur. Za
odměnu byla znovu zvolena do vedení Evropské Uhnije. Nádhera!

Mezitím parazitický systém pronásleduje běžné Evropany naprosto
úchylnými věcmi, jako je třeba potenciální pokuta 50 000 Eur (asi
jeden a čtvrt milionu korun) pro Němce za to, když zabijí vosu (!!!),
čímž by zřejmě ohrozili celoplanetární ekosystém. Nebo hrozba
vězení pro Brity, kteří si udělali video z aktuálních protestů –
natáčení videa by prý mohlo teoreticky u někoho vyvolat nenávist
nebo co. U nás dostanete pět let vězení, když napíšete příspěvek na
Facebook, že bychom měli parazita chytit za rypák a hodit do Vltavy
(ale ryčet, že je potřeba Čechům zabít děti a podřezat manželky, je v
pohodě, pokud patříte mezi vyvolené).

Tyhle paradoxy nejsou omyl, je to naopak základní stavební kámen
současného (proti-lidského) systému.

Parazité tedy drsně rozkrádají majetek pracujících lidí v celém KoZa
(USA, Kanada, Austrálie, NZ, EU), zatímco pozornost svých obětí
zaměstnávají nesmyslnými vyhláškami a zahlcují jejich mozky
blbostmi a strašením.

Plesnivý chléb a satanistické hry.

Rozsekej na kusy a panuj.
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Lidé ve všech zemích KoZa jsou záměrně zaměstnáváni vnitřními
rozepřemi, které mezi námi parazité šikovně vyvolávají. Mimo jiné
jsme neustále strašeni jakousi „ruskou hrozbou“. Obzvlášť v naší
kolonii Čechystán je ta hrozba zdá se strašlivá. Aby ne – celou naši
minimálně 1 500 let dlouhou historii nás přece Rusko a Putin
neustále ohrožovali! Už staročeský hrdina Bivoj přece lovil zlého
ruského medvěda a Přemysl Oráč bojoval svým pluhem proti ruským
tankům T-72. Lidé jsou tedy pro jistotu KAŽDÝ DEN varováni před
těmi ruSSáckými šváby, před Putinovo agenty a před obřími
kremelskými trollími farmami, které prý generují takřka nekonečné
množství „proruských“ příspěvků na (a)sociálních sítích.
Připomínám, že „proruský“ je ten, kdo je proti neonacismu a kdo
podporuje mírová řešení a mezinárodní spolupráci. Naopak hodný a
pokroký euroobčan je ten, kdo chce bezpečnou a účinnou jadernou
válku a vykřikuje nacistická hesla, která už dnes tak nějak nejsou
nacistická hesla. Jasné?

Propagandistická média jako Seznam Zprávy nebo ČT/ČRo nás tedy
neustále zasypávají zprávami o nebezpečí Putinovo propagandistů,
kteří prý u nás řádí jak černá ruka a dezinformují nalevo napravo.
Jsou všude, za každým rohem! Když jdete v noci spát, tak se
schovávají pod vaší postelí, aby vás chňapli za nohu, když vám
vykoukne zpod peřiny! Pomocí řetězových emailů týrají nebohé
mozky našich starých a bezmocných spoluobčanů, kteří se nemají
jak bránit. Všechny tyto „dezinformátorské svině“ koordinuje přímo
Putin a jeho dva zázrační super-agenti Miškin a Čepiga (přezdívaní
Čuk a Gek), kteří mezi opakovaným vyhazováním Vrbětic do
vzduchu obcházejí po nocích města, lezou skrz komíny a potrubí do
bytů a šeptají spícím lidem do oušek podprahové ruSSácké zprávy!

Jediným řešením, jak potlačit všechny tyhle ruSSácké hybridní
hrozby, je samozřejmě udávání podezřelých spoluobčanů. Musíme
přece nahlašovat a ničit líhně nebezpečných, imperialistických živlů
– třeba za pomoci krásně nazvaných udávacích míst „Pol Point“,
které samozřejmě nijak nesouvisí se jménem kambodžského
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diktátora Pol Pota (který má na svědomí smrt 2-3 milionů
spoluobčanů, kteří podle něj určitě také šířili nebezpečné
dezinformace).

https://cs.wikipedia.org/wiki/Pol_Pot


11/20

https://bornova.pub/wp-content/uploads/2024/08/pol-pot-a-pol-point.jpg
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Je to celé hrůza – kremelský agent a placený troll je doslova za
každým rohem. Alespoň tedy podle toho, co prezentují naše
loutková demoliční vláda a velká propagandistická média, ve kterých
jsou ty nejzanícenější propagandistické kreatúry…pardon, redaktúry.

Jenže…je tu jeden takový maličký problémek – i když se režim
snaží vyčmuchat „agenty zlých ruských imperialistů“, až z něj
lítá kokainový prach, tak žádné nemůže najít! Jako kdyby měli
všichni plášť neviditelnosti Harryho Pottera. Situace je tak zoufalá,
že už si občas nějakého toho „agenta“ s ruskou stopou musí systém
vytvořit sám, aby to nevypadalo tak trapně.

Dejme si dohromady několik faktů.

1. Naše země má díky imigraci už skoro 11 miliónů obyvatel.

2. Naši režimní poskoci nás neustále varují, jak těch 11 miliónů
obyvatel přetéká ruskými hybridními hrozbami. Přímo Putinem
řízených agentů, které je potřeba uvěznit za hlubokým příkopem s
kyselinou, je u nás prý asi půl milionu kousků!

3. Zároveň ale u nás nedokážou poskoci západních oligarchů najít
žádného prokazatelného agenta. Nedokázali u nás existenci
ani jediného tvůrce „dezinformací“, který by byl placen rublama
schovanýma v matrjoškách, které Putin rozesílá poštou (nebo jak si
to představují „novináři“ ve velkých médiích).

Pro jistotu zopakuji:

NENAŠLI.

ANI.

JEDNOHO.

REÁLNÉHO.

AGENTA.

https://bornova.pub/wp-content/uploads/2024/08/pol-pot-a-pol-point.jpg
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Buď mají tihle kremelští propagandisté a ruSSáčtí agenti pohádkový
výcvik a schopnosti superhrdinů, nebo tu tak nějak…nejsou moc
aktivní. Vlastně to v reálném světě vypadá až divně, jak slabá tu ta
ruská a čínská propaganda je. Média nás před zlými kolaboranty
neustále varují, ale neumí nám z těch domnělých statisíců ukázat ani
jednoho reálného…kde tedy jsou? Netahá nás režim tak trochu za
fusekli?

Ono to skoro vypadá, že je to naopak, než nám různí
moderní Bobligové tvrdí – zdá se, že Rusko i Čína propagandu v
západních zemích naopak dost odflákli! Když v naší zemi srovnám
sílu bruselské/americké propagandy a manipulace proti propagandě
ruské a čínské, je to jako srovnávat obřího slona, který trpí od rána
do noci explozivním průjmem, s maličkým hovniválem (kterému
navíc ještě zabavili kuličku).

Ano, k lidem se dostávají i informace, které nebyly profiltrovány
současným korporátně-fašistickým systémem Jediné Pravdy. Ale to
je zásluha normálních informačních toků mezi lidmi, kdy si ta
zatracená realita vždycky najde nějakou cestičku, jak se
připomenout. Ale označovat popisování reality za ruskou
propagandu je jen dokonalým příkladem fake news a
dezinformací. Informace na českou alternativní
scénunavíc nejčastěji přicházejí z USA, odkud je nejsnazší
čerpat. Chtějí nám snad různí Foltýnové, Kartouzové, Fialové a
další hmyzáci namluvit, že hlavní ruská hybridní hrozba pochází…z
USA? Zajímavé…

https://cs.wikipedia.org/wiki/Jind%C5%99ich_Franti%C5%A1ek_Boblig_z_Edelstadtu
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Nějací agenti tu jsou…ale čí vlastně?

V naší zemi samozřejmě máme spousty všemožných agentů tajných
služeb a propagandistických organizací. Stačí se podívat, kolik tu je
různých podivně financovaných neziskovek nebo „think tanků“ jako
je nechvalně proslulý Aspen Sinstitute – právě ty jsou dokonalými
příklady takzvané front organization. Tyto propagandistické
organizace ale rozhodně nejsou placeny z Ruska.

Dnes u nás vegetují především agenti z USA, Británie a Izraele a
právě jejich lobbying tu jede na plné kulky. Tito agenti pracují úplně
stejně, jako agenti v kterékoli jiné době – jsou tajní, nenápadní a plní
nenápadné mise. Nebo proč si proboha myslíte, že se ty služby
jmenují TAJNÉ? Je to kvůli tomu, že všude pobíhají, křičí jak jsou
tajní a každému vykecají, co a pro koho dělají?

Agenti cizích mocností a dnes hlavně obřích korporací mohou být
používáni k zastrašování vybraných cílů, ke kradení tajných dat, k
ovlivňování médií a politiků nebo být čistě v roli pozorovatelů a
spících agentů, kteří čekají na aktivaci ve správný čas. Prostě úplně
normální agenti.

Je samozřejmě jasné, že tu jsou i nějací agenti z Ruska či dokonce z
Číny. Ruští agenti se během studené války dokázali dostat i mezi
elitu USA, takže pro ně určitě není problém dostat se do naší kolonie
Tšechie, kde máme hranice děravé jak ementál a kde možná tak
polovině lidí Rusko vlastně nijak zvlášť nevadí (protože nejsou idioti

https://bornova.pub/wp-content/uploads/2024/08/Henry-David-Thoreau-citat-1.jpg
https://en.wikipedia.org/wiki/Front_organization
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a lidi posuzují podle jejich charakteru, ne rasisticky podle jejich
etnika, jak nás k tomu nutí systém). I dnes jsou najisto nějací ruští
agenti v USA, stejně jako jsou ti američtí v Rusku. Občas je některý
odhalen a vypuzen/zatčen nebo zasebevražděn. To je také úplně
normální součást mezinárodních vztahů mezi mocnostmi. Nechápu,
proč se pořád nějaké divizny diví, že se něco takového děje i dnes.
Systém se nás ale snaží přesvědčit, že agenty mají už jen
imperialističtí ruSSáci a že tihle agenti jsou všichni absolutní zloduši,
co žerou malé děti a pro zábavu rozstřikují v parcích jedovatý
Novičok. Jiní agenti ani jiná propaganda než ruSSácká ale
samozřejmě nemůže existovat, tomu by věřil jen nevzdělaný dezolát
z vesnice!

V každé době se každá mocnost vždy snažila dostat co nejvíce své
propagandy do jiných zemí – do těch už ovládnutých a
kolonizovaných, ale i do těch, které jsou zatím nepřátelské a bylo by
vhodné v nich udělat převrat na země přátelské či rovnou zotročené.
Mě osobně ale překvapuje, jak strašně slabá je u nás čínská a ruská
propaganda i diverzní činnost. Ať už si říkají placení idioti v médiích
nebo strategičtí komunikátoři co chtějí, propaganda z takzvaného
globálního jihu je u nás slabounká jak páteř Petra Fialy.

Nevysílají se u nás jejich filmy.
Takřka se u nás přestaly vydávat jejich knihy (hlavně ty nové).
Už u nás skoro neběží ani jejich hudba, balet, divadlo…prostě
nic.
Nedostávají se k nám jejich zprávy, pokud sami opravdu aktivně
nepátráte.
Řada jejich internetových stránek je u nás blokována.
Vyhledávače jsou nastaveny, aby nám nenabízely žádný jejich
obsah (krom toho negativního).
K běžné populaci se nedostane nic o jejich výzkumu, politickém
dění, celebritách atd.
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Neprobíhají u nás žádné viditelné diverzní akce, např.požáry v
továrnách na zbraně, které pak v Rusku zabíjí civilisty
(nesmyslné pohádce o Vrběticích asi věří jen úplní idioti nebo
fanatici).
O reálném dění v zemích BRICS je tu skoro totální informační
embargo.

Naopak USA je (tedy spíš bylo) v šíření své propagandy v zahraničí
extrémně dobré a v podstatě ještě ani dnes nemá konkurenci. Náš
tisk v podstatě jen papouškuje jejich zprávy. Naše televize jsou jen
překladatelé jejich korporátní propagandy. Hollywood a Netflix
naprosto ovládly náš filmový svět a my se z malé filmové velmoci
stali směšným šaškem, co točí maximálně tak blbosti o tom, jak
Klára miluje Honzu, který miluje Evu, která miluje Vaška, který miluje
Sáru, která nemiluje nikoho. Co se týče reálné propagandy a přísunu
zpráv, jsme prakticky úplná kolonie bez vlastní (mainstreamového)
investigativy, se směšně podřízeneckou zpravodajskou službou a s
chcípající kulturou. Kde je v tom všem ta slavná ruSSácká
propaganda? Ukažte nám ji!

Také byly prakticky zrušeny všechny normální způsoby, jak si s lidmi
v Rusku navzájem posílat peníze (pro IT odborníky dost problém),
takže Rusko tu nemůže jednoduchým způsobem platit žádná média,
bloggery, youtubery, neziskovky atd. – na rozdíl od Bruselu a USA,
které do našich propagandistů sypou doslova miliony éček a déček
(samozřejmě se to jmenuje jinak – třeba sponzoring, dotace,
granty…).

Trochu mě překvapuje, že současná ruská propaganda je u nás
mnohem slabší, než byla ta americká v době komunismu! Jen si
vzpomeňte, kolik tu tehdy bez problémů běželo amerických filmů,
kolik se tu vydávalo amerických knih, šlo tu chytit britské rádio… S
dnešní „ideologickou zdí“ směrem k Rusku se to nedá moc
srovnávat. Třeba takový Havel byl v té době bez velkýchj problémů
placen ze Západu a fungoval relativně normálně. Dneska
pronásleduje Koudelka kohokoli, kdo se třeba snaží vydávat nové
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ruské knihy, až mu z toho hoří koudelka u těch jeho rollexek za půl
milionu korun. A kdyby nebyl internet tak organický a složitě
kontrolovatelný, byli bychom tu skoro v úplně informační tmě.

Já sama jsem zatím neslyšela (ani zprostředkovaně) o JEDINÉM
člověku v celé ČR, který by byl přímo placen nebo i jen podporován
z Ruska. Však taky kdyby byl, média by ho okamžitě nadšeně
zhaftla a postříkala svýmy výkaly, které mají vždy pohotově
připravené k útoku. Kdyby mezi těmi 11 miliony lidí měli aspoň
jeden prokázaný příklad té jejich „hybridní hrozby“, tak by z toho
určitě měli naprosto orgasmické BDSM potěšení a psali by o tom od
rána do noci ad nauseum.

Celé mě to dovádí k tomu, že ruská (a čínská) zahraniční
propaganda v zemích KoZa (a hlavně u nás!) je opravdu slabounká.
Dokonce bych se odvážila říct až neumětelská, zanedbaná,
nepřirozeně odfláknutá. Chudáci Foltýnové, Kartouzové a podobné
kreaturky tak nemají proti komu bojovat – jsou jak don Chichot, který
musel bojovat aspoň s tím větrným mlýnem, když se nic jiného
nenašlo.

Pro mě osobně jsou ti slavní „všudypřítomní ruští propagandisté“ a
„Putinovo armáda trollů“ tak trochu mytickým stvořením, o kterém
spousta lidí mluví, ale nikdo je vlastně nikdy neviděl.

Já sama jsem některými magory občas vulgárně urážena, že jsem
ruSSácká p**a, ruskej šváb a podobné výtrysky intelektuální kritiky
od sofistikovaných lepších lidí. Ale i já sama čerpám naprosto nejvíc
informací od amerických novinářů. A také od Norů, Švédů, Irů,
Angličanů, Skotů, Němců, Rakušanů, Řeků a Poláků Nehledě na to,
že ani nejsem nějak proruská (ale ani proamerická). Jsem jen tak
nějak trapně…pro-zdravý-rozum? Pro-lidskost? Pro-pravdu? Pro-mír
a pro-spolupráci? Pro lásku boží, tohle fakt stačí na to, aby na mě
někdo podával žaloby a posílal mě do blázince? Nezbláznil se tu
spíš někdo jiný?
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Výzva pro agenty východního Mordoru!

Takže – ruští trollové a agenti, kde sakra jste?!

V České republice po nich zdá se není ani vidu ani slechu. Je jasné,
že tu nějací jsou, to je základ práce tajných služeb a
propagandistického aparátu mocností. Spousta nových ruských

https://bornova.pub/wp-content/uploads/2024/08/babuska-jaguska-drabova-uz-si-jede-pro-putina.jpg
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agentů sem určitě přišla i s takzvanými ukrajinskými uprchlíky, to je
také skoro jisté… Ale kde jsou plody jejich práce? Kde je ta jejich
slavná podvratná činnost? Když to srovnám s efektivní prací agentů
Západu během komunismu, tak dnešní práce těch ruských fakt za
moc nestojí. A když srovnám jejich podvratnou činnost s ničitelským
uměním „naší“ současné vládnoucí pětidemolice, tak bych skoro
nabyla dojmu, že největšími ruskými agenty v zemi jsou členové
naší vlády…tolik škody by tu nedokázali udělat ani všichni ruští
specnaz dohromady!

Skoro bych napsala – pokud tu náhodou nějaký zlý ruský agent je,
tak ať mě kontaktuje. Chtěla bych si na toho jednorožce šáhnout!
Identifikovat by se mohl třeba tak, že by přicválal na medvědovi, na
hlavě by měl ušanku, v rukách by třímal slavný špagin a vykřikoval
by: „Ať žije ruský imperialismus! Chceme ovládnout celý svět a
sežrat vaše děti!“ (takhle zřejmě vypadají ruští agenti v představách
idiotů z českého mainstreamu a z českého Twitteru). Jenže i tady je
mi jasné, že kdyby se mi náhodou nějaký čínský nebo ruský agent
přeci jen ozval, tak by to skoro najisto byl jen český nebo americký
agent-provokatér, který má nachytat důvěřivé nekňuby z kolonie
Čechia. Podobně, jako se o to pokusili třeba u jednoho z
nejpronásledovanějších českých vlastenců Vládi Vrábela, kterého
před časem kontaktoval falešný „ruský“ agent.

Shrnuto – lidé s mozkem moc dobře vědí, o čem celá tahle show je.
Pohádky o všudypřítomných ruských agentech a gigantické ruské
propagandě jsou tu jen od toho, aby mátly lidi se slabším rozumem a
aby dali do rukou „ideologické kyje“ (nikoli pyje) novodobým
neonacistům (kteří o sobě často ani neví, že jsou neonacisté nebo
korporátní fašisté). Je to jen nástroj k tomu, aby měli čím tlouct lidi,
kteří se provinili jen tím, že přemýšlí a snaží se hledat a říkat pravdu.

Otázka do pranice – vy jste u nás v republice někdy nějakého
ruského/čínského agenta nebo placeného propagandistu viděli?
Slyšeli jste o nějakém? Je tu jediný člověk, který by byl z Ruska
placen za proruskou propagandu?
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